

**PUSAT LATIHAN PENGAJAR DAN KEMAHIRAN LANJUTAN (CIAST)
PETI SURAT 7012, SEKSYEN 19, 40900 SHAH ALAM,
SELANGOR.**

PEROLEHAN TERUS BAGI KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN KUNCI BILIK EKSEKUTIF, KONKRIT SLAB KIOSK DAN KERJA-KERJA BERKAITAN DI PUSAT LATIHAN PENGAJAR DAN KEMAHIRAN LANJUTAN (CIAST) SHAH ALAM, SELANGOR

Bil.	Spesifikasi Item	Kuantiti	HargaSeunit (RM)	JumlahHarga (RM)
UntukdiisiolehJabatan			UntukdiisiolehPenyebutharga	
A	KERJA-KERJA AWALAN			
1	Kerja-kerja awalan, pengurusan, pengawasan, penghantaran peralatan, tenaga kerja, bahan-bahan kerja, kerja-kerja kekemasan dan insuran 'contractor all risk'.	1 lot		
B	KUNCI BILIK EKSEKUTIF			
1	Menyelenggara sistem kunci bilik eksekutif termasuk menggantikan bateri baharu berkualiti tinggi (4 unit Bateri AA) Jenama : Mifare Card Lock EU Mortise	37 unit		
2	Memasang 'lock set' seperti sedia ada atau yang setara. Jenama : Mifare Card Lock EU Mortise	1 set		
3	Menyelenggara sistem enkoder kad akses termasuk 'on site training'	1 lot		
C	MENYELENGGARA SALURAN BUMBUNG SLAB KONKRIT KIOSK			
1	Mengesan punca dan membaiki kebocoran.	1 lot		
2	Menutup lubang di celah atap zink sehingga ketinggian 1 kaki dari permukaan slab menggunakan silikon bermutu tinggi.	1 lot		
3	Menggantikan siling kapur yang rosak. (saiz 6' x 8') serta kerja-kerja mengecat.	2 keping		
4	Memasang downlight sedia ada.	1 unit		
D	MEMBAIKI PAIP PVC BOCOR DI BELAKANG BLOK L			
1	Memecah bibir longkang Menggantikan 'elbow' jenis pvc Menyimen semula bahagian yang terjejas	1 lot		
E	MEMBAIKI PINTU KITCHEN CABINET DI ARAS 2 BLOK J			
1	Menggantikan tiang yang reput dengan kayu solid saiz 1" x 3" panjang 3 kaki. Memasang semula engsel pintu kabinet.	1 lot		

Bil.	Spesifikasi Item	Kuantiti	HargaSeunit (RM)	JumlahHarga (RM)
UntukdiisiolehJabatan			UntukdiisiolehPenyebutharga	
F	MEMASANG CERMIN NAKO DI BLOK K			
1	Memasang cermin nako dari saiz dan jenis yang sama.	5 keping		
G	MEMASANG PAIP SALUR KELUAR PENYAMAN UDARA DI BLOK K			
1	Membersihkan lumut pada tempat yang berkaitan. Memasang paip pvc saiz 15mm.	1 lot		
H	MENYELENGGARA TINGKAP DI PONDOK JAGA (BELAKANG)			
1	Memasang semula frame tingkap serta aksesori berkaitan.	1 unit		
I	MENYELENGGARA LALUAN SEBELAH BENGKEL PLASTIK			
1	Memasang 'floor cable cover' dari jenis ,heavy duty' bagi menutup conduit di kaki lima.	1 unit		
JUMLAH KESELURUHAN TANPA SST				

NOTA :

1. Keluasan kawasan dan ukuran yang dinyatakan merupakan anggaran sahaja. Kontraktor dikehendaki melakukan pengukuran dan pengiraan sendiri yang berkaitan dengan kerja-kerja yang terlibat.
2. Kontraktor yang Berjaya dikehendaki membekalkan katalog / sampel produk apabila dipohon oleh pihak CIAST.
3. Kontraktor mestilah memastikan kerja-kerja pembersihan kawasan dari bahan yang tidak digunakan dan segala kotoran di kawasan yang berkaitan hendaklah dibawa keluar dari kawasan CIAST ketempat yang dibenarkan oleh Majlis Bandaraya Shah Alam.
4. Kontrak yang melakukan kerja perlulah mengikut prosuder keselamatan yang ditetapkan serta mengikut standard piawaian yang di tetapkan bagi kerja-kerja yang di lakukan.
5. Segala kos bagi kerja – kerja membaik pulih kerosakan yang berpunca daripada kerja-kerja pengubahsuaian atau naik taraf adalah ditanggung sepenuhnya oleh pihak kontraktor yang terlibat.

Tarikh :

.....
(TANDATANGAN & COP SYARIKAT)